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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 10 december.

Vlaamse veerkracht, ook in Zwijndrecht en Burcht
2020 zal voor altijd gekend blijven als het jaar waarin het 
coronavirus onze samenleving platlegde. We hebben verschrik-
kelijke maanden achter de rug. Het coronavirus spaarde niets of 
niemand. Families werden uit mekaar gerukt en geconfronteerd 
met onnoemelijk leed en verlies. Verenigingen werden diep 
getroffen in hun werking en bedreigd in hun bestaan. Onder-
nemers zagen hun handelszaken gesloten of beperkt in hun 
werking en leden zwaar omzetverlies, wat ongetwijfeld nog tot 
tal van faillissementen zal leiden.

Terugvechten
Maar door de geschiedenis heen hebben wij Vlamingen steeds 
teruggevochten, en dat doen we nu ook. Op tal van vlakken 
werden initiatieven genomen om ons dagelijks leven zoveel 
als mogelijk te hernemen. De zorgsector werkte zich uit de 
naad om medische verzorging optimaal te garanderen en 
de onderwijssector spande zich in om onze schoolgaande 
jongeren via thuisonderwijs op te vangen. De Vlaming ging 
massaal en efficiënt thuiswerken en de bedrijven en lokale 
handelaars deden het onmogelijke om hun economische 
activiteit, in veelal moeilijke omstandigheden, voort te zetten. 
Kortom, de Vlaming vocht terug, en met succes!

N-VA stelt herstelplan voor
Ook onze N-VA-fractie in de gemeenteraad bleef niet bij de pakken 
zitten. Al tijdens de eerste fase van de coronacrisis legde zij aan 

de gemeenteraad in mei haar coronaherstelplan voor: tien maat-
regelen om zowel onze inwoners, onze verenigingen als onze 
lokale handelaars op uiteenlopende vlakken te ondersteunen.

Meerderheid veegt constructieve voorstellen van tafel
Helaas, eens te meer hebben we moeten vaststellen dat de meeste 
van onze voorstellen simpelweg door de meerderheid werden 
weggestemd. “Voorstellen van de oppositie worden nu ernstiger 
genomen”, zo orakelde de lokale Groen-voorzitter begin dit jaar. 
Niets is minder waar. Wanneer het gaat om concrete voorstellen 
in het belang van onze inwoners, dan valt de nieuwe coalitie 
onder leiding van Groen al snel terug in een oude gewoonte: 
“alles wat van de N-VA komt, moeten we wegstemmen.” 
Beste Groen-voorzitter, een goeie raad, kom zelf eens luisteren 
naar de gemeenteraad, je zal er heel wat van opsteken.

Gemotiveerder dan ooit
Wij van onze kant laten ons niet ontmoedigen door al die 
afwijzingen. We zullen voorstellen blijven formuleren die in het 
belang zijn van al onze inwoners. Hopelijk 
krijgen die in de toekomst wel steun van de 
huidige bestuursploeg.

Uw mandatarissen, v.l.n.r.: Danny Van Hove, Gerrit Vinck, Leander Luyten, Marleen Van Hauteghem, Bert Verbraeken, Anne Vervoort, 
Fons Maes, Erica Rammeloo, Inge Vandenbussche, Ronny Hiel en Marleen Van de Sande. Foto van voor de huidige coronamaatregelen.

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Danny Van Hove 
Fractievoorzitter

Het coronavirus is helaas niet verslagen, het loert als het ware 
nog steeds om elke hoek. Hoezeer we er ook op hopen, we 
kunnen helaas de komende feestdagen minder uitbundig vieren 
dan vorige jaren. Massaal op bezoek gaan is uitgesloten, maar er 
zijn tal van andere manieren om te laten zien dat we aan mekaar 
denken. Wat is er mis met het sturen van een ouderwetse kaart, 
het laten leveren van een (lokaal gekocht) bloempje of geschenk, 
of gewoon mekaar even opbeurend bellen?

N-VA Zwijndrecht-Burcht wenst u alvast warme feestdagen en 
een voorspoedig en – meer nog dan anders – een gezond 2021!

N-VA Zwijndrecht-Burcht wenst u 
een voorspoedig en gezond 2021
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Zwijndrechtse kortingsbon is slag in het water
De Zwijndrechtse kortingsbon van 5 euro, die het schepencollege in het informatieblad van juli lanceerde als steun aan de lokale 
ondernemers, bleek zoals verwacht een slag in het water. Slechts een fractie van het totale aantal verdeelde waardebonnen werd 
in de lokale handelszaken ingeruild.

De bon kon enkel worden ingeruild bij 
lokale handelszaken die tijdens de eerste 
lockdown de deuren moesten sluiten en 
dus niet bij bakkers, beenhouwers en  
andere winkels met voedingsproducten.

“Deze mislukking was te verwachten”, 
aldus gemeenteraadslid en lokaal onder- 
nemer Ronny Hiel. “De waarde van de bon 
was niet van dien aard om onze inwoners 

te overtuigen om net omwille van de  
bon hun inkopen te verplaatsen van de 
makkelijk toegankelijke online-ketens 
naar de lokale winkels.”

Eerder last dan lust
En hoewel de bon ook gold in de lokale  
horeca bleek, ook daar het meerverbruik 
door de bons verwaarloosbaar. Klanten 
gingen immers niet extra op café of  

restaurant omdat ze eenmalig 5 euro  
korting kregen. Voor deze handelaars was 
de bon eerder een last dan een lust gezien 
de extra administra-
tieve rompslomp om 
de terugbetaling te 
krijgen.

Geen compensatiesteun 
voor lokale handelaars
Tijdens de eerste coronagolf in het voor-
jaar mochten bakkers, beenhouwers en 

winkels met voedingsproducten hun deuren 
openhouden. Ze moesten weliswaar tal 
van veiligheidsmaatregelen nemen, die extra 
en onvoorziene investeringen vroegen. 
Denk maar aan het voorzien van handgel, 
mondmaskers en veiligheidsschermen. 
Toen vervolgens in juni de eerste corona-
golf stilaan aan kracht afnam en ook de 
overige winkels en de horeca hun deuren 
mochten heropenen, werden ook zij hier-
mee geconfronteerd.

N-VA pleit voor financiële 
tegemoetkoming
Uit waardering voor hun inspanningen en 
als tegemoetkoming in deze extra uitgaven 
stelde onze N-VA-fractie voor om hen een 
eenmalige financiële tegemoetkoming te 
geven. “Ongetwijfeld dekt de premie die 

we voorstelden niet alle kosten die de han-
delaars moesten maken om coronaveilig 
hun deuren te openen. Het getuigt echter 
van groot respect vanuit de gemeente en 
de lokale gemeenschap voor hun inspan-
ningen om in deze moeilijke tijden onze 
inwoners van dienst te zijn”, aldus gemeente-
raadslid Inge Vandenbussche.

Helaas, Groen, CD&V en sp.a weigerden 
hiervoor de nodige financiële middelen te 
voorzien en stemden ons voorstel weg.

Ronny Hiel 
Gemeenteraadslid

Inge Vandenbussche 
Gemeenteraadslid

 Onze handelaars maakten kosten om 
hun winkels veilig te (her)openen, maar een 
vergoeding krijgen ze daarvoor niet. 

Waterbelasting: sp.a keert zijn kar
Elke inwoner betaalt via zijn waterfactuur van water-link een 
gemeentelijke saneringsbijdrage als bijdrage in de kosten van het 
rioleringsnetwerk. Hoewel er van overheidswege geen verplichting 
is om deze taks in te voeren, besliste de gemeente enkele jaren 
geleden toch om de bijdrage aan te rekenen. Inwoners worden 
hierdoor niet belast op basis van hun inkomen, maar wel op basis 
van hun gezinssituatie: een gezin met kinderen verbruikt immers 
logischerwijze meer water dan een gezin zonder kinderen.

Belasting stijgt tot maximumtarief
Niet alleen onze N-VA-fractie maar ook s.pa heeft zich altijd 
sterk verzet tegen deze belasting. In hun verkiezingsprogramma 
lezen we: “Onze factuur voor het waterverbruik is de laatste 
jaren zeer sterk gestegen. Vooral de toepassing van het (bijna) 
maximum voor de saneringsbijdrage jaagt velen op kosten. Onze 
partij heeft zich steeds tegen deze onrechtvaardige hoge bijdrage 
gekeerd. Voor ons moet deze saneringsbijdrage naar beneden. 
Samen staan we sterker.”

Groot was dan ook onze verbazing toen in de gemeenteraad 
van september bleek dat de sp.a-fractie niet langer streeft naar 
een verlaging van deze belasting, maar zonder enige bemerking 
instemde met een extra verhoging van deze belasting tot het 
maximumtarief.

De gemeentelijke saneringsbijdrage op uw 
waterfactuur stijgt tot het maximumtarief. 
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Vlaams geld voor  
verenigingen deels  
gebruikt voor eigen  
onkosten gemeente
De coronacrisis heeft het Vlaamse 
verenigingsleven keihard geraakt. Ook in 
Zwijndrecht en Burcht lopen onze sport-, 
cultuur- en jeugdverenigingen belangrij-
ke inkomsten mis door corona: tal van 
activiteiten die hen financiële zuurstof 
moesten bieden konden niet doorgaan of 
werden noodgedwongen omgevormd tot 
digitale activiteiten met helaas een minder 
gunstig resultaat. 

Gemeente denkt eerst aan zichzelf
De Vlaamse Regering met minister van 
Cultuur Jan Jambon en minister van Sport 
Ben Weyts maakte daarom 87 miljoen 
euro vrij om onze lokale verenigingen 
te ondersteunen. Daarvan kwam ruim 

223.000 euro naar Zwijndrecht. Goed 
nieuws, maar helaas, het Zwijndrechtse 
schepencollege vond het nodig om eerst 
de inkomsten die het zelf moest derven 
hiervan af te trekken. Het gaat onder meer 
om gemiste inkomsten van zaalverhuur, 
ticket- en drankverkoop van ’t Waaigat, 
verhuur van sporthal Den Draver en Den 
Trechter, verhuurmateriaal van de uit-

leendienst en de verlaagde inkomsten van 
de in concessie gegeven gebouwen van de 
sportparken Kerkenkouter en De Wallen. 

Onaanvaardbaar
“In totaal roomde de gemeente zo’n 
66.000 euro af van het Vlaamse budget 
voor de Zwijndrechtse verenigingen”, stelt 
gemeenteraadslid Bert Verbraeken. “On-
aanvaardbaar en in schril contrast met 
andere gemeenten waar de lokale besturen 
dergelijke minderopbrengsten zelf ten 
laste nemen en de subsidie wel volledig 
doorgeven aan de lokale verenigingen.”

Bert Verbraeken 
Gemeenteraadslid

 Onze verenigingen krijgen Vlaamse steun, 
maar de gemeente houdt een deel van het 
geld voor zichzelf. 

Nieuwe belasting treft lokale handelaars en verenigingen
In volle coronacrisis vond de Zwijndrechtse Groen-CD&V-sp.a-meerderheid het nodig om een nieuwe belasting op verspreiding 
van reclamedrukwerk in te voeren. Ook het lokale weekblad Huis aan Huis ontsnapt niet aan die belasting. De N-VA betreurt 
dat onze lokale handelaars en verenigingen op die manier getroffen worden.

Alle begrip wanneer de maatregel tot doel heeft om de papier- 
afvalberg te verkleinen. Helaas zal de belasting die nu voorligt in 
de eerste plaats de lokale ondernemers treffen die ofwel zelf een 
eigen reclameblad verdelen ofwel reclame maken in Huis aan 
Huis. Onze lokale ondernemers hebben die reclame nodig om 
op te boksen tegen de grote ketens. Enkel via de eigen reclame 
kunnen onze lokale handelaars zich aanprijzen en standhouden. 
Ook de lokale verenigingen worden extra getroffen, want ook 
zij maken gebruik van de diensten van Huis aan Huis voor de 
aankondiging van hun activiteiten. Zij zullen daarvoor wellicht 
meer moeten betalen door de extra belasting.

Gemeente verspreidt zelf papieren reclame
Trouwens, ook het gemeentebestuur erkent het grote belang 
van dit lokale huis-aan-huisblad, want de gemeente plaatst zelf 
bijna wekelijks reclame en informatie in dit populaire en vooral 
informatieve weekblad, dat als het ware de lokale vinger aan de 
pols heeft.

Maatregel schiet zijn doel voorbij
De vraag rijst of de belasting beantwoordt aan het doel dat de 
burgemeester voorspiegelde in de gemeenteraadscommissie, 
namelijk het beperken van het aantal folders. Al jaren kunnen 
inwoners op hun brievenbus aangeven of ze al dan niet reclame-
folders wensen te ontvangen. Uit metingen blijkt dat een kleine 
23 procent van onze brievenbussen zo’n sticker bevat. Heel wat 
mensen willen dus wel nog reclame ontvangen. De belasting die 

nu voorligt zal daaraan weinig veranderen. Grote ketens zullen 
bijgevolg folders blijven verdelen en de lokale handelaars zullen 
dus het sterkst worden getroffen.

N-VA-voorstel van tafel geveegd
Om zowel deze lokale ondernemers als de lokale verenigingen 
te ondersteunen, stelde de N-VA voor om Huis aan Huis en dus 
onze lokale handelaars en verenigingen vrij te stellen van deze 
belasting. Helaas stemde de meerderheid dat voorstel weg.

 Onze lokale handelaars en verenigingen ontsnappen niet aan de 
nieuwe belasting op reclamedrukwerk. 
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


